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 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

1. 
 עדכונים:

מתחילת הקדנציה עוד יש נושאים פתוחים  -פגישה עם ישראל 

הנושאים הוצפו בפני  ועדיין לא בוצעו.שסוכמו מול המועצה 

 ישראל, בנוסף הוגדרו יעדים לחצי שנה הקרובה.

סוכם מול הקבלן של נת'י, על מיקום הקיר  -. קיר אקוסטי2

 הקיר יהיה מגונן, מפרט הגינון יתואם מול היישוב.האקוסטי. 

 בטיפול מול ישראל ורפול. -446. סלילת דרך ביטחון לאורך 3

 תתקיים פגישה מול החל'פ עם אהרן ופנינית. -ים. נכסים מניב4

    

 

 

 

2. 
 הליך גיוס רב ליישוב:

התקיימה פגישה עם נציגות חברי ועד עם הרב גליקסברג 
 משרה. %50יועסק  ב לתיאום ציפיות.

 2023קיץ  -תאריך תחילת עבודה
אחריות הרב למציאת מקום מגורים, היישוב   -השכרת דירה

 יסייע  במה  שניתן, ג'ו אופנבכר יסייע בהתנדבות.
 שנים נוספות. 3לשנתיים, עם אופציה  ל -חוזה
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 שוטף

3. 
 : סטטוס עובדים

בעלי  2תבוצע פגישה עם סיום העסקה חישוב פדיון ימי מחלה, 
 מקצוע. תבוצע שיחת ועידה ובדיקה מול גורם נוסף.

     

 
 .ניתן סטטוס חובות-סטטוס חובות תושבים

     

  -תב'ע .4
התקיימו מספר פגישות ושיחות מול היזם, יו'ר המועצה, ס.יור 

 המועצה ומהנדס המועצה לקידום התב'ע.
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, קומות 18בניית מבנה אחד של  -מהמועצה בקשה  שעלתה
גם משרדי  מסחר ותעסוקה בנוסף במבנה זה יוקם איזור

 המזכירות ומבנה קבע, רב תכליתי. 
 .ל היזם על בנית מבנה קבע ליישובסוכם מו

 קומות. 18בגובה מתנגד לבניית מבנה  -הועד
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 -כניסה ליישוב 5
החלטה, להמשיך ולהאיר את הכניסה ליישוב, תבוצע בדיקה 

נוספת לרכישת תאורת נטיפים על העצים, שתקובע באופן שלא 
 ניתן להוציא אותה. 
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  טלי  

בשעה טובה לאחר  קבלת דמ'צ  -ביטחון ושדרוג מרכיבי ביטחון 6
והאישורים הנדרשים. מתחילים לעבוד על שדרוג דרך הביטחון 

 שטחים סמוכי גדר כהכנה לקיץ )מניעת שריפות ונחשים( ונקיון

     

מחיר גבוה  עהקבלן הזוכה של המועצה מצי -החלפת מדי מים .7
 , בבדיקה. במכרז יותר מההצעה שניתנה למועצה

     

 עדכוני יו'ר ועדות 8
לאחר תהליך ראיונות, אותרה קומונרית לשנה הבאה,  -נוער

תפקידה בקיץ ונוסעת הקומונרית הנוכחית, מסיימת את 
  .מאחלים לה בהצלחה בתפקיד הבא לשליחות

 הג יועברו ע'י המועצ-קייטנות א -ךחינו
ו  יועברו ע"י מפעיל של -במסגרת קייטנות קיץ,  קייטנות  ד 

 המועצה. בהליך איתור מרכז/ת הקייטנה ומדריכים.

     

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


